
Förvaltningsberättelse 
Alumniföreningen 2016 

 
I skrivande stund saknas en fordran gentemot D-sektionen, som måste verifieras innan den 
läggs till resultatet. Den bör ligga på ungefär 3500 kronor vilket ger ett slutresultat på cirka -17 
000 kronor.  
 
Eventposten är ganska mycket större än budgeterad och det beror på att alumniföreningen 
skötte stor del av ekonomin kring alumnimiddagen på D-sektionen. Det finns även en kreditering 
av en oktoberfestpost som är tagen mot 2015. 
 
Den största anledningen till att resultatet blev sämre än budgeterat är ett utökat arbete i 
Alumnikollegiet under året och till följd av det även utökade kostnader i sektionsbidrag. Även 
medlemsintäkterna blev mindre än väntat även om de följde budgeten. Detta tros bero på ett 
systembyte där vi skrotade membit till förmån för ett eget system med mailfakturor. Då detta var 
första året med mailfakturor har vi sett det som ett upplärningsår där lärdomen är att 
brevfakturor måste gå ut tidigare som påminnelse till de som inte betalat. Följden är även att 
medlemshanteringen blivit billigare än budgeterat då vi inte haft samma utgifter till membit för 
deras hantering. Denna post väntas minska ytterligare till nästa år då membitutgifterna bör vara 
helt borta. 
 
En annan kategori som skall omnämnas är kortfristiga fordringar. En post svarar mot halva 
kostnaden för ett styrelsemöte under årets första hälft där det valdes att avvakta med att ta hela 
summan på föreningen. Den andra rör en felaktig utbetalning för ett dubbelbokfört utlägg. Min 
åsikt är att mötet, alternativt nästa års styrelse, tar ställning till om dessa skall avskrivas eller 
drivas in. 
 
Hör av er om inför bokslutsmötet om ni har några frågor eller om ni vill kolla igenom 
verifikatpärmen.  
 
Gustav Sällberg, Kassör 2016 


